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Pavol ŠRÁMEK:  

"Najväčšia bratislavská mestská časť Petržalka netrpezlivo čaká na celomestskú 
koncepciu parkovania v hlavnom meste. Schváliť ju majú bratislavskí poslanci v júni. Ak sa tak 
nestane starosta Vladimír BAJAN chce pilotný projekt rezidenčného parkovania spustiť na 
vlastnú päsť."  

Vladimír BAJAN:  

"Hlavné slovo musí povedať hlavné mesto. Na druhej strane, ak to bude donekonečna, 
Petržalka nebude čakať. Čiže budem rokovať s hlavným mestom, či je reálne, aby sme začali 
robiť pilotný projekt v Petržalke skôr."  

P. ŠRÁMEK:  

"Rezidenčné parkovanie má zvýhodňovať Petržalčanov s trvalým pobytom v mestskej 
časti s jedným autom. Všetci ostatní si priplatia. Zuzana KORDOŠOVÁ, vedúca oddelenia 
dopravy mestskej časti Petržalka."  

Zuzana KORDOŠOVÁ:  

"Občan s trvalým pobytom Petržalka dostane rezidenčnú kartu len na jedno auto 
v zmysle jeden byt jedno auto."  

 


